



Guarantee Letter of Environmentally Hazardous Substances Limit Compliance

Union promise all the products we supplied for customer, including all the package tape products and packing materials are completely in compliance with 《European Union (EU) restriction of the use of certain hazardous substances in electrical and electronic equipment》 (RoHS 2.0 directives) the latest version of RoHS , we have read and understood the restrained type and standard in above directives, we promise we are in compliance with EU regulations (including the latest version of EU RoHS directives, 《European Parliament and Council Directive on Packaging and Packaging Waste 》 , the latest version of REACH Directives(SVHC 250), Sony SS-00259 latest standard and the latest version of China RoHS regulations, conflict free (the actions of EICC and GeSI), Halogen Free Compliance).

If the former directive modified, so that the products, components and materials we supply for Union will also in compliance with the latest directive.

For the dispute arising from this guarantee, both sides agree follow the law of People's Republic of China as the applicable law, both sides do the negotiation first, if negotiation fail then cause the litigation, both sides agree Shanghai People's Court as the court of competent jurisdiction.

QRA

Union Semiconductor

July 22, 2025



符合环境有害物质限值保证书

Union 保证所供应给客户的任何封装形式的产品、包装材料等，保证完全符合欧盟所公布之《电机电子设备限用有害物质指令（RoHS 2.0）》（RoHS 最新版本）要求，本公司并已确实了解上述指令中所载之限用物质种类及其限制标准，保证符合欧盟相关法规（包括但不限于欧盟 RoHS 最新版本法规，具体还包括 EU 最新版本法规《关于包装及包装废弃物的欧洲议会及理事会指令》；REACH 最新版本指令(SVHC 250)；Sony SS-00259 最新标准和 China RoHS 最新版本法规）、conflict free 无冲突物质最新版本要求 (the actions of the EICC and GeSI)、Halogen Free Compliance。

若上述法规进行修改，我公司提供给贵公司的产品、部件或材料也将符合修改后的相关要求。

有关本保证所产生之争议，双方同意以中华人民共和国法律为准据法，并由贵我双方先行协商，协商不成而涉讼时，双方同意以上海市人民法院为管辖法院。

QRA

Union Semiconductor

July 22, 2025